

HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER 24. März 2017



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.



Weekend Online Specials

<http://holsteinforum.de/?l1=3&l2=Auk&mid=15&sp=de#kstart>



Holstein Forum Partners präsentiert



HFP Team

Rising Star Holstein

Joé Schweigen

Die Geschichte von Rising Star Holstein begann 2014, als sich Joé Schweigen entschied gemeinsam mit HaWiLux Holsteins Embryonen aus einer Tochter der weltbekannten Goldwyn Missy EX-95 zu kaufen und kurz danach sein erstes eigenes Rind, eine Durham Tochter aus der Sky Chief Adeen Familie, auf der Thuringia Open Sale erwarb. Diese Durham hat vor kurzem zum ersten Mal gekalbt und wurde VG 85 eingestuft.

Die größten Erfolge erzielte bis jetzt Ptit Coeur Seaver Tabasca EX93. Sie wurde zur Grand Champion der „Nuit de la Holstein 2016“ in Libramont, sowie der LSC in Luxemburg gekürt. Des Weiteren belegte sie den 2. Platz auf der Swiss Expo 2016.

Weitere Highlights: GS Ruegret Atwood Adrea holte sich den Titel Reserve Grand Champion in Libramont und wurde 2015 zur Grand Champion der LSC in Luxemburg. Ihre sehr typstarke Doorman Tochter wurde auf dem European Sale in Colmar verkauft. Ihre Solomon Tochter sicherte sich den 5. Platz auf der Swiss Expo 2017.

Im gemeinsamen Besitz mit Pit Bosseler steht eine VG 85-2YR Armani Tochter aus Maxima EX-94, die im Februar 2017 Grand Champion auf der Junior Wintershow in Luxemburg wurde.

Alle Tiere stehen auf den Betrieben Holstein Bosseler, Nesor Holsteins und Antony's Bellvue.

Joé ist seit Dezember 2016 in den Bereichen Zucht, Vermarktung und Auktionen für Holstein Forum tätig.



Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de

HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER March 24, 2017



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.

NEW

Weekend Online Specials

<http://holsteinforum.de/?l1=3&l2=Auk&mid=15&sp=de#kstart>



Holstein Forum Partners presents



HFP Team

Rising Star Holstein

Joé Schweigen

The story of Rising Star Holstein began in 2014, when Joé Schweigen decided to buy Holstein embryos from a daughter of the world famous Goldwyn Missy EX-95 together with HaWiLux. Shortly thereafter he bought his first own heifer, a Durham daughter from the Sky Chief Adeen family, at the Thuringia Open Sale. This Durham has recently calved for the first time and was classified VG 85.

The greatest successes until now has been achieved by Ptit Coeur Seaver Tabasca EX93. She was named Grand Champion of the "Nuit de la Holstein 2016" in Libramont, as well as at the LSC in Luxembourg. In addition, she took 2nd place at the SwissExpo 2016.

Other highlights: GS Ruegret Atwood Adrea won the Reserve Grand Champion title in Libramont and became the Grand Champion of LSC in Luxembourg in 2015. Her stylish Doorman daughter was sold at the European Sale in Colmar. Her Solomon daughter was 5th at the SwissExpo 2017.

Owned with Pit Bosseler, a VG 85-2YR Armani daughter from Maxima EX-94 became Grand Champion at the Junior Wintershow in Luxembourg in February 2017. All the animals are housed at Holstein Bosseler, Nesor Holsteins and Antony's Bellvue.

Since December 2016 Joé has been active in the areas of breeding, marketing and auction sales for Holstein Forum.



Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de